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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
föredragningslistan  

Sammanfattning av ärendet  
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) öppnade sammanträdet 
och föredragningslistan godkändes. 
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§ 2 
Val av protokollsjusterare och tid för justering av 
protokollet  

Sammanfattning av ärendet  
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) och vice ordföranden 
Johan Kling (C) utsågs att justera dagens protokoll. 
Protokollet ska justeras senast den 3 maj 2024. 
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§ 3 
Beslut om närvarorätt för personalföreträdare samt 
övriga närvarande  

Sammanfattning av ärendet  
Ingen personalföreträdare närvarade vid dagens sammanträde. 
  
Anders Nordborg, arbetsmarknadsförvaltningen närvarade och 
förde protokoll då ordinarie sekreterare var frånvarande. 
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§ 5 
Mötet med stockholmaren – En strategisk inriktning för 
verksamhetslokaler  
AMF 2024/382 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

förvaltningens förslag till ”Mötet med stockholmaren – En 
strategisk inriktning för verksamhetslokaler”, enligt bilaga. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Mötet med Stockholmaren – En strategisk inriktning för 
verksamhetslokaler föreslås utgöra ett styrdokument som anger 
arbetsmarknadsförvaltningens strategiska inriktning för 
verksamhetslokaler. Styrdokumentet vänder sig främst mot 
förvaltningens chefer i deras arbete med att planera för 
verksamheten och verksamhetslokaler. 
  
Utgångspunkten för förslaget är några av de styrdokument i 
Stockholms stad som berör mötet med stockholmaren och 
hanteringen av verksamhetslokaler, till exempel Stockholms stads 
budget, Fastighets- och lokalpolicy för kommunkoncernen 
Stockholms stad och Stockholms stads kvalitetsprogram. Till detta 
har också strategiskt utvecklingsarbete inom förvaltningen och 
intern behovskartläggning legat till grund för förslaget. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 240412. 

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/382-1 Mötet med stockholmaren - En strategisk 
inriktning för verksamhetslokaler 

 AMF 2024/382-2 Bilaga- Mötet med stockholmaren En 
strategisk inriktning för verksamhetslokaler 
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§ 6 
Arbetsmarknadsrapport för 2023  
AMF 2024/293 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

arbetsmarknadsrapport för 2023. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Syftet med arbetsmarknadsrapporten är att beskriva tillståndet inom 
arbetsmarknadsområdet i Stockholms stad, hur den utvecklas över 
tid och till viss del analysera utvecklingen. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen har samlat in och sammanställt 
statistikuppgifter, undersökt omvärldsförändringar som påverkar 
arbetet samt sammanställt en nulägesanalys av arbetet inom 
arbetsmarknadsförvaltningen och stadsdelsnämndernas 
arbetsmarknadsverksamhet för att ge en heltäckande bild av stadens 
arbete. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 240412. 

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/293-1 Arbetsmarknadsrapport 2023 - 
Tjänsteutlåtande 

 AMF 2024/293-2 Arbetsmarknadsrapport 2023 
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§ 7 
Arbetsmarknadsförvaltningens ungdomsarbete och 
fokusområden för fortsatt utveckling  
AMF 2024/341 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

förvaltningens redovisning av förvaltningens 
ungdomsarbete. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsförvaltningen redovisar i ärendet förvaltningens 
arbete riktat till målgruppen unga upp till 29 år. Syftet är att ge 
arbetsmarknadsnämnden en övergripande bild av förvaltningens 
verksamhet för målgruppen, samt att ge förslag på fokusområden 
som bedöms vara prioriterade i det fortsatta arbetet. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningens ungdomsarbete riktar sig i huvudsak 
till unga som nås genom uppsökande arbete och unga som 
remitteras till Jobbtorg Stockholm genom stadsdelsförvaltningarna i 
staden. Ytterligare en målgrupp är de unga som är i behov av stöd 
inför och under sina studier vid den kommunala vuxenutbildningen. 
  
Det finns idag ett brett utbud av insatser som riktar sig till 
förvaltningens olika målgrupper. Det breda utbudet har bidragit till 
möjligheten att erbjuda ett individanpassat stöd som utgår från 
individens behov, och därmed även till att förvaltningens resultat är 
mycket goda när det gäller andelen unga som går vidare till arbete 
eller studier efter avslutad insats. Under år 2023 nåddes fler unga än 
tidigare år genom uppsökande arbete, och 82 procent av de som 
skrevs ut från Jobbtorg Stockholm avslutades till arbete eller 
studier. 
  
Trots de goda resultaten ser förvaltningen att det finns vissa unga 
som inte har förutsättningarna att tillgodogöra sig det stöd som 
erbjuds, och där det finns behov av ytterligare utvecklingsarbete. 
  
Förvaltningen har identifierat följande fokusområden för fortsatt 
utvecklingsarbete: 

 Likvärdig tillgång till insatser i hela staden 
 Utvecklad samverkan i staden kring vissa målgrupper 
 Tillgång till Stockholmsjobb för unga utanför arbete och 

studier 
  

Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 240412. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/341-1 Arbetsmarknadsförvaltningens 
ungdomsarbete och fokusområden för fortsatt utveckling 

 AMF 2024/341-2 Arbetsmarknadsförvaltningens 
ungdomsarbete mars 2024  
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§ 8 
Feriejobb för yngre åldrar  
AMF 2024/394 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

förvaltningens utredning. 
2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge 

arbetsmarknadsförvaltningen i uppdrag att genomföra 
pilotverksamhet enligt förslag. 

 

Sammanfattning av ärendet  
I Stockholms stads budget för 2024 har arbetsmarknadsnämnden 
fått i uppdrag att tillsammans med stadsdelsnämnderna utreda 
möjligheterna att erbjuda feriejobb till yngre åldrar. Feriejobben ska 
särskilt rikta sig till unga med sociala behov. Utifrån utredningen 
övervägs även en pilotverksamhet. 
  
Arbetsmarknadsnämnden har genomfört följande aktiviteter inom 
ramen för utredningen: 
Omvärldsanalys: Kontakt med andra kommuner (Uppsala, 
Helsingborg, Göteborg) som erbjuder feriejobb eller skollovspraktik 
för unga mellan 13 och 15 år. 
Arbetsrättsliga förutsättningar: Analys av möjligheten att anställa 
unga i åldrarna 13-15 år. 
Barnperspektiv: Inhämtning av synpunkter och beaktande av 
aspekter utifrån barnperspektivet. 
Möten och workshops: Med chefer och medarbetare inom 
socialtjänst och feriejobb från olika stadsdelsnämnder. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen bedömer att det finns förutsättningar 
och intresse i staden för ett pilotprojekt med feriejobb för yngre 
åldrar. Pilotprojektet bör genomföras med ett begränsat antal 
ungdomar i åldrarna 14-15 år från stadsdelarna Järva och Enskede 
Årsta- Vantör. Genom att starta i mindre skala kan insatsen 
utvecklas kvalitativt, skapa meningsfull sysselsättning samt ge nya 
erfarenheter och lärdomar från arbetslivet. Detta kan bidra till att 
förebygga social utsatthet och främja inkludering i samhället. 
  
För att säkerställa en positiv upplevelse för både ungdomarna och 
arbetsgivarna behöver flera utvecklingsområden ingå i 
pilotprojektet: 

 - Kompetensutveckling i riskbedömning på arbetsplatser för 
unga i yngre åldrar. 

 - Särskild handledarutbildning. 
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 - Socialtjänstens rekrytering till feriejobb och planering av 
eventuella stödinsatser. 

  
Genomförandet av pilotprojektet föreslås inledas under 2024 genom 
att arbetsmoment utformas, kompetensutvecklingsinsatser planeras 
och arbetsplatser identifieras. Ungdomar bedöms kunna anställas 
under sommarlovet 2025, då kollektivavtal med Kommunal 
förväntas vara på plats. Pilotprojektet planeras utvärderas under 
hösten 2025. En arbetsgrupp bestående av representanter från 
arbetsmarknadsförvaltningen, socialförvaltningen samt för feriejobb 
och socialtjänst från medverkande stadsdelsförvaltningar arbetar 
med planering och innehåll av projektets genomförande- och 
utvärderingsfas. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 240411. 

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
  

Särskilt uttalande 
Vice ordförande Johan Kling (C) lämnade följande särskilda 
uttalande. 
  
Centerpartiet gläds åt att feriejobb nu slutligen kommer erbjudas i 
yngre åldrar inom Stockholms stad. Att bredda åldersspannet för 
målgruppen som erbjuds feriejobb är en viktig åtgärd för att skapa 
meningsfulla förutsättningar till sysselsättning och upplevelsen av 
första egen och förtjänad inkomst. 
  
Tyvärr ser vi att pilotprojektet fallit mellan stolarna till följd av 
diverse teknikaliteter, och därmed försenats till sommaren 2025. Vi 
har förståelse för att det råder utmaningar att teckna kollektivavtal 
för åldersgruppen under pågående avtalsrörelse, men menar att 
möjligheterna att sjösätta projektet tidigare än nästa sommar bör ha 
undersökts närmare – exempelvis under höst- eller julledighet. 
Centerpartiet hade även gärna sett att feriejobb hade erbjudits i fler 
stadsdelsområden än Järva och Enskede-Årsta-Vantör – exempelvis 
i Skärholmen, som varit särskilt utsatt för den senaste tidens 
våldsvåg och där projektet skulle kunnat ha stor betydelse. 
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Det är beklagligt att formalia försinkar en så pass nödvändig insats 
för att förebygga att yngre barn hamnar i händerna på de kriminella 
nätverken. Krafttag mot kriminaliteten och gängbrottsligheten, 
särskilt där den går ut över barn och unga, kan inte vänta. Vi får nu 
hoppas att pilotprojektet visar tydliga tecken på framgång och att 
feriejobb för yngre så småningom erbjuds i hela staden. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/394-1 Feriejobb för yngre åldrar 
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§ 9 
Svar på skrivelse angående upphandling av komvux  
Skrivelse från Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna 
AMF 2024/311 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsnämnden har mottagit en skrivelse från Liberalerna, 
Moderaterna och Centerpartiet med frågor om den pågående 
upphandlingen av vuxenutbildning. Med anledning av att 
avtalsområdena VVS och fastighet respektive Hotell och restaurang 
inte fick några anbud, undrar frågeställarna vad som händer med de 
befintliga deltagarna på VVS- och fastighetsutbildningen efter 
halvårsskiftet 2024, då avtalet löper ut. De undrar även om den här 
sortens utbildningar kommer att finnas kvar i kommunen, samt hur 
denna situation kunnat uppstå utifrån att staden i 
upphandlingsprocessen har haft dialog med privata 
utbildningsanordnare. 
  
För de elever som inte har fullföljt sin utbildning vid avtalets slut, 
och därmed behöver övergångslösningar, har förvaltningen 
genomfört en direktupphandling av en tidigare leverantör av VVS. 
För att säkerställa platser för dessa elever räknades ersättningen per 
poäng upp från 75 kr till 95 kr. 
  
I syfte att erbjuda presumtiva elever utbildningsplatser inom VVS 
och fastighet från år 2025, är inriktningen att använda sig av ett så 
kallat öppet avtalssystem. Ett sådant system möjliggör att 
leverantörer efter en anbudsinfordran fritt kan lämna anbud, och om 
båda parter är överens, teckna ett 10-årigt ramavtal med 
vuxenutbildningen. Idag har förvaltningen ett öppet avtalssystem 
för Bygg och anläggning som har fallit väl ut. För Hotell och 
turism1 för vuxenutbildningen en dialog med Stockholms hotell- 
och restaurangskola (SHR). Vuxenutbildningen har ställt frågan till 
dem om de kan utöka sitt utbud med yrkesprogrammet Hotell och 
turism med start januari 2025. Parallellt med denna dialog för 
förvaltningen samtal om utbildningsplatser med 
samarbetskommunerna Nacka och Värmdö, samt andra aktörer på 
marknaden. 
  
Inom ramen för upphandlingen genomförde förvaltningen en 
remissrunda där befintliga leverantörer och leverantörer på 
marknaden fick möjlighet att tycka till om befintligt avtal. 

Sida 12 (20)



 
 

Arbetsmarknadsnämnden 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-04-23 

Vuxenutbildningen mottog många värdefulla inspel vilka sedermera 
utgjorde en viktig del av underlaget till framtagandet av 
förfrågningsunderlaget. 
  
Inför upphandlingen genomfördes även en marknadsanalys av 
ersättningsnivåer bland övriga kommuner i regionen. Analysen, 
tillsammans med andra underlag, låg till grund för de beslut som 
fattades om pris på olika utbildningar. Den ersättning för VVS och 
fastighet respektive Hotell och turism som angavs i 
förfrågningsunderlaget låg i paritet med snittet för kommunerna i 
regionen. 
  
Inom ramen för huvudmannens systematiska kvalitetsarbete, för 
förvaltningen kontinuerligt dialog med stadens leverantörer, inte 
minst genom ett samverkansforum, vilket genomförs fyra gånger 
per år. I detta forum diskuterar förvaltningen och 
utbildningsanordnarna avtalsfrågor, pågående förändringar, ny 
lagstiftning och omvärldshändelser med påverkan på 
vuxenutbildningen. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 240412. 

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
  

Särskilt uttalande 
Vice ordförande Johan Kling (C), ledamoten Per Rosencrantz 
m.fl (M) och ledamoten Christina Tufvesson (L) lämnade 
gemensamt följande särskilda uttalande. 
  
Vi vill från Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna börja med 
att tacka förvaltningen för ett utförligt svar på vår skrivelse gällande 
Komvux och de utbildningar som riskerade att inte kunna 
genomföras. 
  
Vi kan börja med att konstatera att det är positivt att de elever som 
inte har fullföljt sin utbildning vid avtalets slut, ser ut att få en 
övergångslösning efter att förvaltningen genomfört en 
direktupphandling av en tidigare leverantör av VVS. För att 
säkerställa platser för dessa elever räknades ersättningen per poäng 
upp från 75 kr till 95 kr. 
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Vi ser också positivt på att förvaltningen avser att erbjuda 
presumtiva elever utbildningsplatser inom VVS och fastighet från år 
2025 och att inriktningen är att använda sig av ett så kallat öppet 
avtalssystem som även förklaras i förvaltningens svar på vår 
skrivelse. 
  
Utifrån förvaltningens svar ser vi däremot att det inte verkar finnas 
en färdig plan framåt för utbildning inom Hotell och turism, utan 
man för en dialog med kranskommuner och med Stockholms hotell- 
och restaurangskola om detta. 
  
Från Centerpartiet, Moderaterna och Liberalernas sida är det av 
yttersta vikt att en lösning kommer på plats snarast för dessa 
utbildningar då besöksnäringen är en viktig hörnsten i Stockholms 
utveckling och näringsliv. Besöksnäringen har stor ekonomisk 
betydelse för Stockholm och de bidrar till att stärka vår attraktions- 
och konkurrenskraft. Det är naturligtvis även viktigt för individer 
som vill utbilda sig inom dessa områden och planerar för en framtid 
inom restaurang- och hotellbranschen. 
  
Med stärkt turism och besöksnäring följer ett större utbud av kultur, 
nöjen och shopping samt bättre infrastruktur och samhällsservice. 
Besöksnäringen ger ringar på vattnet. Och genom att säkerställa att 
näringen har tillgång till kompetent och utbildad arbetskraft 
kommer fler arbetstillfällen skapas och fler stockholmare kommer i 
arbete. 
Hotell och turistbranschen är också en bransch som ofta är ingången 
till arbetsmarknaden både för unga och personer som etablerar sig i 
Sverige. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/311-2 Svar på skrivelse angående upphandling av 
komvux 

 AMF 2024/311-1 Skrivelse angående upphandling av 
komvux 
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§ 13 
Anmälan av månadsrapport per mars  
AMF 2023/655 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden godkände månadsrapporten och 

beslutade att lägga den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsnämnden prognostiserar ett överskott på 66,0 mnkr. 
Intäkter från Skolverket beräknas bli 93,9 mnkr högre än budget 
medan intäkterna från Migrationsverket förväntas bli 27,9 mnkr 
lägre än budgeterat. Nämnden avser att begära budgetjustering för 
intäktskraven i tertialrapport 1. 
  
Nämndens investeringar förväntas uppgå till 4,0 mnkr, vilket är vad 
nämnden erhållit som investeringsbudget. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 240311. 

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2023/655-12 Månadsrapport mars 2024 
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§ 14 
Anmälan av beslut fattade på delegation samt inkomna 
och upprättade ärenden  
AMF 2024/1 
 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsnämnden la sammanställningen av 
delegationsbeslut samt listan för inkomna och upprättade ärenden 
till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/1-15 Anmälan av beslut av tjänsteman enligt 
delegation till AMN 3 - 240423 

 AMF 2024/1-14 Inkomna och upprättade ärenden samt 
handlingar till AMN 3 - 240423 
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Arbetsmarknadsnämnden 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-04-23 

§ 15 
Anmälan av protokoll från föregående 
arbetsmarknadsnämnd  
AMF 2024/1 
 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsnämnden la protokollet från 
arbetsmarknadsnämnden den 26 mars 2024 till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/1-12 Protokoll AMN 240326 
 

Sida 17 (20)



 
 

Arbetsmarknadsnämnden 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-04-23 

§ 16 
Anmälan av protokoll från förvaltningsgruppen  
AMF 2024/3 
 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsnämnden la protokollet från förvaltningsgruppen 
den 18 april 2024 till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/3-7 Protokoll för förvaltningsgruppen den 2024-
04-18, nr 3 
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Arbetsmarknadsnämnden 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-04-23 

§ 17 
Nämndens frågor och skrivelser  

Sammanfattning av ärendet  

Inskickade frågor 
Centerpartiet hade skickat in frågor gällande starten på första 
perioden av feriearbeten till förvaltningen. 
  
Frågorna besvarades muntligen under mötet av förvaltningschefen 
och ett skriftligt svar skickas via mail till samtliga i nämnden. 
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Arbetsmarknadsnämnden 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-04-23 

§ 18 
Förvaltningsinformation  

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningschef informerade om följande punkter: 
  

 Nämnden bjuds in till ett digitalt informationsmöte med 
information om den pågående upphandlingen av komvux. 
Inbjudan skickas separat. 
  

 Den 3 maj kl 13:00 invigs Stocket Byggåterbruk i Ulvsuda. 
Inbjudan skickas separat. 
  

 Informationen om utbildningen som skickats till nämnden 
kom via kommunstyrelsen. Nämnder har ansvar för att delge 
ledamöter information från kommunstyrelsen. Utskicket ska 
enbart ses som en information om att utbildningen finns. 
  

 Information om upphandling komvux. 
Upphandlingssekretess råder. 

  
Ordförande Arvid Viklund Rindevall informerade om mötet med 
stadens revisorer, där även vice ordförande Johan Kling deltog. 
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